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PROTOKÓŁ Nr I / 06 
z Sesji Rady Miejskiej w Ozimku 

odbytej w Urzędzie Gminy i Miasta w Ozimku 
w dniu 21 listopada 2006r. 

 
Na I inauguracyjnej Sesji Rady Miejskiej na stan 21 było obecnych 19 radnych, co stanowi 
90,48%, a zarazem stanowi quorum do podejmowania uchwał. 
Sekretarzem Sesji był Rdny Mateusz Marcinków. 
 
Porządek obrad 

I. Otwarcie obrad Sesji Rady Miejskiej oraz wręczenie zaświadczeń o wyborze na 
radnego. 

II. Ślubowanie radnych. 
III. Powołanie Komisji Skrutacyjnej. 
IV. Wybór Przewodniczącego Rady Miejskiej. 
V. Wybór Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej. 
VI. Powołanie stałych komisji Rady Miejskiej i ustalenie ich liczebności. 
VII. Powołanie składów osobowych stałych komisji Rady oraz wybór przewodniczących 

tych komisji. 
VIII. Ślubowanie Burmistrza Ozimka. 
IX. Ustalenie wynagrodzenia dla Burmistrza. 
X. Sprawy różne i organizacyjne. 

 
Ad. I - Otwarcie obrad Sesji Rady Miejskiej oraz wręczenie zaświadczeń o wyborze na 

radnego 
Zgodnie z art. 20 ust. 2c ustawy o samorządzie gminnym Pan Piotr Hendel jako Senior 
otworzył I Sesję Rady Miejskiej w Ozimku V kadencji. Zgodnie z przyjętą praktyką na 
sekretarza Sesji zaproponował pana Mateusza Marcinków. Następnie poprosił wszystkich o 
powstanie i odegrano hymn Polski. 
 
Następnie pan P. Hendel poprosił Przewodniczącego Miejskiej Komisji Wyborczej w Ozimku 
Pana Bogdana Jeża o wręczenie wszystkim zaświadczeń o wyborze na radnego. 
 
Sekretarz Sesji odczytywał w porządku alfabetycznym radnych, a Przewodniczący Miejskiej 
Komisji Wyborczej Bogdan Jeż wręczał kolejno zaświadczenia o wyborze na radnego. 
 

Ad. II - Ślubowanie radnych 
Pan P. Hendel odczytał rotę ślubowania, która brzmi: 
„Wierny Konstytucji i prawu Rzeczypospolitej Polskiej ślubuję uroczyście obowiązki 

radnego sprawować godnie, rzetelnie i uczciwie, mając na względzie dobro mojej gminy i jej 

mieszkańców.” 

 
Następnie Sekretarz Sesji w kolejności alfabetycznej radnych, którzy potwierdzali ślubowanie 
słowem „ŚLUBUJĘ” lub „ŚLUBUJĘ, TAK MI DOPOMÓŻ BÓG”. (w załączeniu lista 
radnych z podpisami potwierdzająca ślubowanie). 
 
Radny P. Hendel powiedział, że po złożeniu ślubowania radni mogą przystąpić do 
wykonywania swoich obowiązków, a pierwszym obowiązkiem jest przyjęcie 
niezrealizowanego porządku obrad – pkt od III do X. Następnie Sekretarz Sesji odczytał 
wyjaśnienia Państwowej Komisji Wyborczej z dnia 20 listopada 2006r. (załącznik do 
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protokołu), w związku z którymi Pan Hendel wniósł, aby pkt 8 i 9 porządku obrad, czyli 
Ślubowanie Burmistrza i ustalenie wynagrodzenia dla Burmistrza wycofać z porządku obrad. 
Prowadzący obrady zapytał, czy ktoś ma inne uwagi do porządku obrad? 
Nikt nie zgłosił więcej uwag. 
 
Wobec tego Radny Hendel poprosił o przegłosowanie porządku obrad z wprowadzoną 
zmianą. 
 
Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie – 19 głosów „za”. 
 

Ad. III - Powołanie Komisji Skrutacyjnej 
Radny Piotr Hendel powiedział, że zgodnie z §33 regulaminu pracy Rady Miejskiej do 
wyboru Przewodniczącego i Wiceprzewodniczącego Rady należy powołać Komisję 
Skrutacyjną w składzie trzyosobowym w głosowaniu jawnym. W związku z tym poprosił o 
zgłaszanie kandydatur do Komisji Skrutacyjnej i wyjaśnił, że udział w tej Komisji wyklucza 
możliwość kandydowania na Przewodniczącego i Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej. 
 
Radny Marek Elis zgłosił radnego Antoniego Mielniczka. 
Radny A. Mielniczek wyraził zgodę. 
 
Radna Aldona Koczur zgłosiła radną Grażyny Świercz. 
Radna G. Świercz wyraziła zgodę. 
 
Radny A. Mielniczek zgłosił radnego Jerzego Liberę. 
Radny J. Libera wyraził zgodę. 
 
Radny Hendel poprosił o przegłosowanie składu Komisji Skrutacyjnej: Antoni Mielniczek, 
Grażyna Świercz, Jerzy Libera. 
 
Komisja Skrutacyjna w składzie j/w została powołana jednogłośnie – 19 głosów „za”. 
 

Ad. IV - Wybór Przewodniczącego Rady Miejskiej 
Radny P. Hendel poprosił o zgłaszanie kandydatur na Przewodniczącego Rady Miejskiej. 
 
Radny A. Mielniczek – zgłosił kandydaturę Radnego Joachima Wiesbach w związku z jego 
pracą w IV kadencji rady Miejskiej. 
Radny J. Wiesbach wyraził zgodę. 
 
Radny Mariusz Łazarski – zgłosił kandydaturę Radnego Mateusza Marcinków. 
Radny M. Marcinków nie wyraził zgody. 
 
Radny P. Hendel zapytał, czy są inne kandydatury? Wobec braku dalszych kandydatur Radny 
Hendel uznał listę za zamknięta i ogłosił 10 minutową przerwę w celu przygotowania kart do 
głosowania. 
 

PO PRZERWIE 
 

Radny Hendel przypomniał, żę zgodnie z art. 19 ust. 1 ustawy o samorządzie gminnym Rada 
wybiera ze swego grona przewodniczącego i wiceprzewodniczącego bezwzględną 
większością głosów w obecności co najmniej połowy ustawowego składu rady w głosowaniu 
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tajnym. Ponadto zgodnie z §31 ust. 3 i 5 regulaminu pracy Rady Miejskiej w głosowaniu 
tajnym radni głosują przy pomocy kart do głosowania opatrzonych pieczęcią o treści „Rada 
Miejska w Ozimku” oraz, że w sprawach wyboru za głosy ważne uznaje się te, które oddano 
w sposób każdorazowo ustalony przez Radę. Zgodnie z regulaminem za głosy nieważne 
uznaje się te, na których pozostało więcej kandydatów od podlegających wyborowi, gdy na 
karcie do głosowania dopisano dodatkowe nazwisko albo poczyniono inne dopiski, gdy użyto 
do głosowania innych kart niż przygotowane przez komisję skrutacyjną. Poinformował 
również, że zgodnie z §30 ust. 4 regulaminu pracy Rady Miejskiej bezwzględna większość 
głosów oznacza, że przechodzi kandydatura, która uzyskała co najmniej jeden głos więcej od 
sumy pozostałych ważnie oddanych głosów. Dodał, że obecnych jest 19 radnych. W 
głosowaniu radni powinni określić się, czy są za, przeciw lub wstrzymują się od głosu 
stawiając znak „X” w odpowiednim miejscu. Następnie poprosił Komisję Skrutacyjną o 
wręczenie radnym kart do głosowania. 
 
Radni głosowali wrzucając kartę do przygotowanej urny. 
 
Radny P. Hendel ogłosił 10 minut przerwy w celu policzenia głosów. 
 

PO PRZERWIE 
 

Radny P. Hendel poprosił Przewodniczącego Komisji Skrutacyjnej o odczytanie protokołu z 
wynikami głosowania na Przewodniczącego Rady. 
 
Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej G. Świercz – odczytała protokół Nr I/1/06, który wraz 
z kartami stanowi załącznik do protokołu. 
 
Wobec tego Radny P. Hendel poprosił o przyjęcie poprzez głosowanie uchwały w sprawie 
wyboru Przewodniczącego Rady Miejskiej V kadencji. 
 
Uchwała Nr I/1/06 w sprawie wyboru Przewodniczącego Rady Miejskiej V kadencji 
została przyjęta jednogłośnie – 19 głosów „za”. 
 
Radny P. Hendel pogratulował Radnemu Joachimowi Wiesbach wyboru na 
Przewodniczącego Rady i przekazał mu dalsze prowadzenie obrad, a Przewodniczącego Rady 
Miejskiej IV kadencji Czesława Kaczmarka poprosił o przekazanie insygnii władzy.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej IV kadencji Cz. Kaczmarek – życzył radnym zgodności przy 
podejmowaniu uchwał, obiektywizmu, bezstronności i hartu ducha. Następnie złożył 
gratulacje nowo wybranemu Przewodniczącemu rady i przekazał mu insygnia – łańcuch 
Przewodniczącego. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Joachim Wiesbach – podziękował wszystkim za wybór. 
Powiedział, że będzie się starał dobrze prowadzić tą radę i służyć dobru gminy. 
 

Ad. V - Wybór Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej 
Przewodniczący Rady J. Wiesbach – poprosił o zgłaszanie kandydatur na 
wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej V kadencji. 
 
Radna Barbara Starzyka – zgłosiła kandydaturę Radnej Janiny Trembeckiej. 
Radna J.Grembecka wyraziła zgodę. 
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Radna Aldona Koczur – zgłosiła kandydaturę Radnego Marka Bagińskiego, ponieważ jest 
długoletnim pracownikiem, zawsze na stanowisku kierowniczym i rzetelnie wykonuje swoje 
obowiązki. 
Radny M.Bagiński – podziękował za to wyróżnienie, ale nie wyraził zgody. 
 
Przewodniczący Rady J. Wiesbach zapytał, czy są inne kandydatury? Wobec braku dalszych 
kandydatur Przewodniczący Rady uznał listę kandydatów za zamkniętą i ogłosił 10 minut 
przerwy w celu przygotowania kart do głosowania. 
Lista kandydatów na Wiceprzewodniczącego została zamknięta jednogłośnie – 19 
głosów „za”. 
 

PO PRZERWIE 
 

Przewodniczący Rady J. Wiesbach – przypomniał, że przy wyborze Wiceprzewodniczącego 
obowiązuje tryb i zasady jak przy wyborze Przewodniczącego. Następnie poprosił Komisję 
Skrutacyjną o wręczenie radnym kart do głosowania. 
 
Radni głosowali wrzucając kartę do przygotowanej urny. 
 
Przewodniczący Rady J. Wiesbach – ogłosił 10 minut przerwy w celu policzenia głosów. 
 

PO PRZERWIE 
 

Przewodniczący Rady J. Wiesbach – poprosił przewodniczącego komisji skrutacyjnej o 
odczytanie protokołu i wyników głosowania na wiceprzewodniczącego. 
 
Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej G. Świercz – odczytała protokół Nr I/2/06, który wraz 
z kartami do głosowania stanowi załącznik do protokołu. 
 
Wobec tego Przewodniczący Rady poprosił o przyjęcie poprzez głosowanie uchwały w 
sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej V kadencji. 
 
Uchwała Nr I/2/06 w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej V kadencji 
została przyjęta jednogłośnie – 19 głosów „za”. 
 
Przewodniczący Rady J. Wiesbach – pogratulował Radnej J. Grembeckiej wyboru na 
Wiceprzewodniczącego. 
 

Ad. VI - Powołanie stałych komisji Rady Miejskiej i ustalenie ich liczebności 
Przewodniczący Rady J. Wiesbach – poinformował, że zgodnie z art.18a ustawy                         
o samorządzie gminnym oraz §14 i 15 statutu Gminy Rada powołuje Komisję Rewizyjną a 
także zgodnie z art.21 ust.1 w/w ustawy może powoływać ze swego grona stałe i doraźne 
komisje do określonych zadań, ustalając przedmiot działania  oraz skład osobowy. 
Poinformował, że w IV kadencji były 4 komisje o następujących nazwach i liczebności: 
1. Rewizyjna – 3 osoby,                      
2. Gospodarcza – 6 osób,     
3. Oświaty i Polityki Społecznej – 6 osób,  
4. Ochrony Środowiska, Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony Przeciwpożarowej  – 6 osób. 
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Następnie poprosił radnych o wyrażenie opinii, ile ma być komisji, o jakich nazwach i jakiej 
liczebności. 
 
Radny A. Mielniczek – powiedział, że komisje, które funkcjonowały w IV kadencji w 
zupełności wystarczyły. Zaproponował, aby pozostać przy 4 komisjach rady miejskiej o 
takich samych nazwach i takich samych liczebnościach. 
 
Przewodniczący Rady J. Wiesbach – zapytał, czy są inne propozycje co do komisji? 
Nikt nie zgłosił innych propozycji. 
 
Wobec powyższego Przewodniczący Rady stwierdził, że rada pozostaje przy istniejących 
komisjach, a zatem nie będzie podejmowana uchwała w tej sprawie. 
 

Ad. VII - Powołanie składów osobowych stałych komisji Rady oraz wybór 
przewodniczących tych komisji 

Przewodniczący Rady J. Wiesbach – poprosił o zgłaszanie kandydatur na Przewodniczących 
poszczególnych Komisji zaczynając od Komisji Rewizyjnej. 
 
Radny Marek Głąb – stwierdził, że Rada w pierwszej kolejności powinna ustalić składy 
osobowe Komisji, a dopiero spośród nich wybrać przewodniczących. 
Radny M. Marcinków – zgłosił wniosek o ogłoszenie przerwy. 
Wniosek o ogłoszenie przerwy został przyjęty większością głosów – 11 głosów „za” przy 
3 głosach „przeciwnych” 
 

PO PRZERWIE 
 

Radca Prawny Renata Mlek – wyjaśniła, że rada wybiera przewodniczących komisji w 
głosowaniu jawnym zwykłą większością głosów. Wobec tego procedura jest taka, że najpierw 
Rada wybiera przewodniczących komisji, a następnie będzie czas na określenie składów 
osobowych komisji. Dopiero potem zostanie podjęta uchwała o składach osobowych Komisji. 
 
Przewodniczący Rady J. Wiesbach – poprosił o zgłaszanie kandydatur na Przewodniczącego 
Komisji Rewizyjnej. 
 
Radny Marek Elis – zgłosił kandydaturę Radnego Jana Wiernego. 
Radny J. Wierny wyraził zgodę. 
Nie zgłoszono innych kandydatur. 
 
Przewodniczący Rady J. Wiesbach – poddał pod głosowanie kandydaturę Radnego J. 
Wiernego. 
Przewodniczącym Komisji Rewizyjnej został Jan Wierny – 18 głosów „za”. 
 
Przewodniczący Rady J. Wiesbach – poprosił o zgłaszanie kandydatur na Przewodniczącego 
Komisji Gospodarczej. 
 
Radny P. Hendel – zgłosił kandydaturę Radnego M. Elisa. 
Radny M. Elis wyraził zgodę. 
 
Radny M. Bagiński – zgłosił kandydaturę Radnej A. Koczur. 
Radna A. Koczur wyraziła zgodę. 
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Za kandydaturą Radnego M. Elisa opowiedziało się 11 radnych. 
Za kandydaturą Radnej A. Koczur opowiedziało się 7 radnych. 
Przewodniczącym Komisji Gospodarczej został Marek Elis. 
 
Przewodniczący Rady J. Wiesbach – poprosił o zgłaszanie kandydatur na Przewodniczącego 
Komisji Oświaty i Polityki Społecznej. 
 
Wiceprzewodnicząca Rady J. Grembecka zgłosiła kandydaturę Barbary Starzyckiej. 
Radna B. Starzycka wyraziła zgodę. 
 
Radna Grażyna Świercz zgłosiła kandydaturę Radnego Marka Głąba. 
Radny M. Głąb wyraził zgodę. 
 
Radny Antoni Gryc – zgłosił wniosek o przeprowadzenie głosowania tajnego na 
przewodniczących komisji. 
 
Radca Prawny R. Mlek – wyjaśniła, że wybór przewodniczących komisji odbywa się w 
głosowaniu jawnym, chyba że ustawa stanowi inaczej, a tak nie jest. Dlatego nie można, 
nawet na wniosek radnego przeprowadzić głosowania tajnego. 
Radny A. Gryc – wycofał swój wniosek. 
 
Przewodniczący Rady J. Wiesbach – poprosił o przegłosowanie kandydatur. 
 
Za kandydaturą Radnej B. Starzyckiej opowiedziało się 10 radnych. 
Za kandydaturą Radnego M. Głąba opowiedziało się 9 radnych. 
Przewodniczącym Komisji Gospodarczej została Barbara Starzycka. 
 
Przewodniczący Rady J. Wiesbach – poprosił o zgłaszanie kandydatur na Przewodniczącego 
Komisji Ochrony Środowiska, Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony Przeciwpożarowej. 
 
Radny J. Libera – zgłosił kandydaturę Radnego A. Gryca, który pełnił już obowiązki 
przewodniczącego tej komisji. 
Radny A. Gryc wyraził zgodę. 
Nie zgłoszono innych kandydatur. 
 
Przewodniczący Rady J. Wiesbach – poddał pod głosowanie kandydaturę Radnego A. Gryca 
Przewodniczącym Komisji Rewizyjnej został Antoni Gryc – 18 głosów „za”. 
 
Radny J. Wierny – zaproponował, aby ogłosić przerwę, w trakcie której każdy radny wpisze 
się do Komisji, w której chce pracować. 
 

PO PRZERWIE 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej Joachim Wiesbach – stwierdził, że większość radnych chce 
pracować w Komisji Gospodarczej, która niestety liczy tylko 6 osób. 
 
Radny Antoni Gryc – zaapelował do radnych, którzy chcą uczestniczyć w Komisji 
Gospodarczej, a pochodzą z tych samych miejscowości, aby przenieśli się do innych Komisji, 
ponieważ wszelkie sprawy omawia się właśnie na Komisjach. Jeśli w danej Komisji będą 
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radni z różnych miejscowości, to będzie lepszy obraz na pewne spraw. Zaproponował, aby 
ustalenie składów osobowych komisji przenieść na kolejną Sesję. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej J. Wiesbach – uzupełnił tę propozycję podając tygodniowy 
termin, tj. do 28.11.2006r. na zgłoszenie chęci współpracy w komisjach. 
 
Radny Bagiński – zgłosił wniosek, aby o składach osobowych komisji zdecydowali ich 
przewodniczący. 
 
Radny Antoni Gryc – poprosił, aby nie stawiać przewodniczących Komisji przed taką 
decyzję, niech radni sami zdecydują, gdzie chcą pracować. 
 
Radny Jerzy Libera – zgłosił wniosek, aby połączyć dwie w/w propozycje – jeśli do 
28.11.2006r. radni nie doją do porozumienia, wówczas decyzję podejmą przewodniczący 
Komisji. 
 
Radny Bagiński – wycofał swój wniosek. 
 
Radny Marek Głąb – zgłosił wniosek, aby osoby, które wyrażają chęć współpracy w 
Komisji Gospodarczej spotkały się i same wybrały skład Komisji. 
 
Radny A. Gryc – zgłosił wniosek, aby radni do 28 listopada 2006r. skorygowali swoją 
przynależność do poszczególnych Komisji. 
 
Przewodniczący Rady J. Wiesbach – poddał pod głosowanie kolejno wnioski: 

1) radnego Gryca, aby radni do 28 listopada 2006r. określili swoją przynależność do 
Komisji 

2) radnego Libery – jeśli do 28 listopada br. Radni nie dojdą do porozumienia, wówczas 
o składach osobowych Komisji zdecydują ich przewodniczący 

3) radnego Głąba, aby osoby, które wyraziły chęć pracy w Komisji Gospodarczej 
spotkały się i zdecydowały o składzie tej Komisji. 

 
Za wnioskiem Radnego A. Gryca opowiedziało się 18 radnych przy 1 głosie „wstrzymującym 
się”. 
Za wnioskiem Radnego J. Libery opowiedziało się 14 radnych. 
Za wnioskiem Radnego M. Głąba opowiedziało się 16 radnych. 
 

Ad. VIII - Sprawy różne i organizacyjne 
Przewodniczący Rady J. Wiesbach – powiedział, że radni mają obowiązek złożenia po 2 
egzemplarze oświadczeń majątkowych przewodniczącemu rady w terminie 30 dni od dnia 
złożenia ślubowania, tj. do dnia 20 grudnia Br. Kolejne będą składać do dnia 30 kwietnia 
każdego roku według stanu na dzień 31 grudnia roku poprzedniego oraz na 2 miesiące przed 
upływem kadencji. Dodał, że stosowne druki wszyscy radni dzisiaj otrzymali. Następnie 
odczytał uchwałę Rady Miejskiej o wysokości diet za udział w pracach rady. Dodał, że diety 
można odbierać w kasie urzędu lub podać numer konta, na które mają wpływać. Następnie 
zapytał, czy są inne sprawy do wyjaśnienia? 
 
Skarbnik Gminy Maria Błahuta – przypomniała, że dzisiaj radni otrzymali projekt budżetu 
gminy na 2007r. Poprosiła, aby radni określili, kiedy chcą go przyjąć, ponieważ powinno to 
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nastąpić do końca roku kalendarzowego. Dodała, że stawki podatkowe pozostają na poziomie 
roku bieżącego. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej IV kadencji Cz. Kaczmarek – życzył wszystkim radnym 
zapału do pracy oraz samych sukcesów. Przypomniał, aby pamiętali o spotkaniach ze swoimi 
wyborcami. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej J. Wiesbach – zapytał, czy są inne sprawy do wyjaśnienia? 
Nikt nie zgłosił więcej spraw. 
 
Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady zamknął I inauguracyjną Sesję 
rady Miejskiej V kadencji. 
 
Sesja trwała od godz. 15.15 do godz. 18.00 
 
 
 
PROTOKOŁOWAŁA:  SEKRETARZ:  PRZEWODNICZYŁ: 
 


